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Zápis 11. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 16.6.2022 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, doc. Trnka, doc. Dlouhý, doc. Arenbergerová, JUDr. Mužíková, 
prof. Malíková, K. Grygarová (on-line) 
Omluveni: prof. Džupa, prof. Šlamberová, dr. Vácha, dr. Marx 

1. Schválení zápisu z 2.6.2022 

2. Jednání KD předcházela prohlídka celé budovy C (č. 10 v areálu SZÚ), která by měla být do 30 

dnů zapsána v katastru nemovitostí na nového majitele – 3. LF UK. Následně KD diskutovalo 

budoucí využití budovy C. Shoda nastala v názoru, že nejvýhodnější bude do budovy C 

přestěhovat natrvalo některé aktivity z budovy B či z budovy A, což by zajistilo flexibilitu 

stěhování pracovišť v budoucnu při bourání budovy B na dobu výstavby budovy nové. Jako 

první možnost bylo diskutováno přemístění většiny Ústavu hygieny (kromě laboratoří) 

z budovy B i A do budovy C, která by pak celá sloužila pro Ústav hygieny. Doc. Dlouhý se 

spolupracovníky tuto možnost zváží a na příštím jednání KD bude rozhodnuto buď o tomto 

postupu (jemuž by se vše ostatní – např. přesun výzkumného pracoviště NPO CarDia 

z budovy C jinam - přizpůsobilo) nebo o alternativním řešení. Na příštím KD bude též 

rozhodnuto, jak dlouho bude pokračovat v nájmu části prostor předchozí majitel budovy C 

pan Prokopec. 

3. Kolegium souhlasí s pokračováním fakulty v aktivitách Mefanetu za předpokladu nulových či 

zcela minimálních nákladů. 

4. Děkan informoval o dvou setkáních s novou ředitelkou IPVZ. 

5. Tajemnice podala aktuální informaci o pokračování příprav stavebních prací - budova B, 

Karlov.  

6. Proděkan Dlouhý informoval o přípravě nového NMgr. programu. 

7. Děkan informoval o přípravě promocí 13.7. (2x anglické a 3x české kurikulum) 

8. Kolegium rozhodlo o zachování jednoho stupně fakultní medaile. Nižším stupněm ocenění 

bude děkovný pamětní list děkana fakulty. 

9. Kolegium diskutovalo o VNR (podoba, četnost vydávání a finanční náklady) a rozhodlo o 

zachování stávající podoby časopisu. V případě, že by se náklady musely zvýšit, bude o dalším 

postupu opět jednat kolegium děkana. 

10. Kolegium po diskusi rozhodlo o zvýšení hodnoty stravenky ze 100,- Kč na 120,- Kč. S tím, že 

příspěvek na stravné ze strany zaměstnavatele zůstává ve výši 55,- Kč, příspěvek ze sociálního 

fondu 3. LF UK se mění z 15,- Kč na 30,- Kč a příspěvek zaměstnance se mění ze 30,- Kč na 

35,- Kč. 

11. Výroční zpráva za rok 2021 byla kolegiem schválena. 

 

JUDr. Mužíková 

 30.6.2022 bude předáno opravené schodiště na Karlově. 

Doc. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 Proděkanka otevřela diskusi o podobě plánované knihy k 70. výročí vzniku fakulty, a to 

z důvodů enormnímu nárůstu poštu stran v případě, že kniha bude vydána dvojjazyčně. 

Návrh je připravit 2 publikace – a.) k 70. výročí vzniku fakulty a za b.) informační materiál o 

fakultě pro propagační účely (i pro zahraniční návštěvy apod.). Debata zatím nebyla 

ukončena. 
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Doc. Trnka 

 Proděkan připraví podklady pro průzkum využití střechy fakulty pro fotovoltaiku. 

 OP JAK – RUK zatím neposkytl bližší informace o programu. Fakulta by měla zájem zapojit se 

do programu společně s VŠCHT a ČVÚT. Obě instituce budou osloveny pracovišti fakulty, 

které s nimi spolupracují a mají zde vazby. 

Prof. Malíková 

 Proděkanka předložila kolegiu děkana návrh Kariérního řádu. Po krátké diskusi děkan 

rozhodl, že s proděkankou Malíkovou upřesní některé detaily a definitivní verzi rozešle 

členům kolegia děkana ke schválení. 

 Proděkanka připomněla, že s proděkanem Marxem pracuje na dotazníku, který se bude týkat 

sexuálního obtěžování.  

 

Zapsala: K. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


